
 
 

 
 

Membership Information Update Form 

會員資料更新表格 

 

請將已填妥的表格遞交至香港華人會計師公會秘書處，香港灣仔駱克道 88 號 6 樓。 

Please return the completed form to the Secretariat, The Society of Chinese Accountants and Auditors, 6/F, 88 

Lockhart Road, Wan Chai, Hong Kong. 

English Name of Member 會員英文姓名 : ______________________ 

Chinese Name of Member 會員中文姓名 : ______________________ 

Membership No. 會員編號 : ______________________ 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 Updated information  

更新資料 

Correspondence Address  

通訊地址 :  

 

Home Telephone No.  

住宅電話 : 

 

Office Telephone No.  

公司電話 : 

 

Mobile  

流動電話 : 

 

WeChat ID 

微信號: 

 

Fax 

傳真號碼 : 

 

Email Address  

電子郵件地址 : 

 

Company 

任職公司﹕ 

 

Title / Post 

職位 ﹕ 

 

 

 

 



 
 

 
 

 

會員資料統計 

1. 性別 

男  女 

 

2. 年齡  

 19 – 30   31 – 40   41 – 50   51 – 60   61 – 70   71 – 80   81 或以上 

 

3. 從事會計工作年資 

               0 - 5 年   5 - 10 年   10 - 15 年   15 - 20 年   20 - 25 年   25 年以上 

 

Date:    

日期   Signature 

   簽署 

 

For official use only  

 

Membership No. ___________________ 

 

Completed by _____________________ 

 

Record updated  yes    no    

 

 Date ___________________ 

 

 

Statement of Purposes in respect of Collection of Personal Data  

Purpose of Collection 1. All the personal data are provided on voluntary basis. 2. The Personal data provided are mainly for use within The 

Society of Chinese Accountants and Auditors. They may only be disclosed to parties where for whom you have given consent to such disclosure 

or where such disclosure is allowed under the Personal Data (Privacy) Ordinance. 3. You have the right of access and correction with respect to 

personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. 4. Enquiries 

concerning the personal data collected by means of this instrument, including requests for access to and correction of data, should be directed 

to the Secretariat, The Society of Chinese Accountants and Auditors, 6/F, 88 Lockhart Road, Wan Chai, Hong Kong.  

 

個人資料收集聲明  

收集資料的目的 1.所有提供的個人資料均為自願的。2. 所提供的個人資料，主要由香港華人會計師公會內部使用。資料只會在其本人

同意，又或是 《個人資料（私隱）條例》所容許下， 才會向其他相關人士披露。3. 根據《個人資料（私隱）條例》第 18 條及 22 條

以及其附表 1 第 6 原則所述，閣下有權查閱及修正個人資料。 4. 查閱及更正資料的要求收集的個人資料有任何查詢，應直接聯絡香

港華人會計師公會秘書處，香港灣仔駱克道 88 號 6 樓。 


